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— 
Børne- og Uddannelsesforvaltningen 

Kongsbjergskolen  

Reinholdts Bakke 29 

6640 Lunderskov 

 

 
Trine Alting Højfeldt 

79 79 77 68 
21 60 52 84 

trihj@kolding.dk 

Skolebestyrelsesmøde 
13. marts 2025 

— 

Møde dato 

17. marts 2025 

Mødested 

Personalerummet  

Mødetidspunkt 

Kl. 17:00 - 19:30  

Møde nr. 

 

Mødeleder  

Trine Højfeldt 

Afbud til 

Trine Højfeldt 

Deltagere 

Forældrerepræsentanter:  

Mette Dinesen Schack, Marie Bjergager, Julie Vad Scheuer-Straarup, Sofie Gosmand Kudsk, Kristina 

Brødsgaard Jørgensen, Betina Kofoed 

 

Elevrepræsentanter: Elinga Stanuleviciute og Matthias Brügger 

 

Personalerepræsentanter: Vivi Mærsk og Finn Kirkegaard 

 

Ledelse:  Irene Hastrup og Trine Højfeldt  

 

 

Afbud fra Marie Bjergager, Betina Kofoed, Vivi Mærsk og de to elevrepræsentanter Elinga Stanuleviciute 

og Matthias Brügger. 

 

 

 
01.01 Velkomst og godkendelse af dagsorden     

     
01.02 Drøftelse af data og udviklingspotentialer i forhold til skoleudviklingsplanen 

For at skabe et godt afsæt for drøftelse af indsatsområder for det/de kommende år, gennemgik 
Trine skolens data.  
Der er enighed om, at vi i kommende skoleår arbejder videre med indsatsområdet læsning og 
skriftsprogstilegnelse. Herudover fortsætter indsatsen ”En god skole for alle, børn og voksne på 
Kongsbjergskolen”, herunder arbejdes der blandt andet med læringsoptimisme, dreng/pige, 
teamsamarbejdet og klassekonferencer. 
 
 

01.03 Første oplæg til drøftelse vedr. skoleåret 2025-26   
Skoleårets og skoledagens struktur samt indsatsområder blev gennemgået og drøftet.  
 
I næstkommende skoleår følger vi forvaltningens anbefaling, og vi laver vi ikke de store 
ændringer.  
 
Trine gennemgik den nuværende timefordelingsplan samt den nye plan fra UVM. På det 
kommende møde skal skolebestyrelsen drøfte hvilke fag, der skal udfylde de ”huller” der opstår. 



 

 

 

— 

Side 2 

Hvilke fag skal lægges ind i disse lektioner? Hvad med klassens tid – hvorledes lægges denne 
ind? 
 
Der er enighed om at holde fast i de nuværende ringetider. Der er i skolebestyrelsen fortsat et 
ønske om god tid til spisning. Der afkortes ikke mere på nuværende tidspunkt. Vi skal have en 
opmærksomhed på bustider ved evt. yderligere afkortning. Herudover har skolebestyrelsen en 
opmærksomhed på, ”hvad vi afkorter til” for eleverne. Hvad bruger eleverne den ekstra fritid på?  
 
Trine gennemgik planen for, hvorledes der fastlægges indsatser i de kommende skoleår og 
orienterede om, hvor langt skolen er kommet i dette skoleår i forhold til at nå i mål med 
udviklingsplanen for 2024-2025 holdt op mod målet for perioden 2024-2027. 

      
01.04 Formandens årsberetning 

Mette fremlagde udkast, og bestyrelsen gennemgik og tilrettede i fællesskab, så årsberetningen 
giver et godt indblik i, hvad der er blevet arbejdet med.  
Udkastet sendes med referatet og forslag/ønsker til tilføjelser sendes til Mette senest tirsdag d. 
25. marts 2025.     
 

01.05 Spisning       
     

 
01.06 Dialog om princip for vikardækning     

Dialog om indhold og opfølgning. 
Der bør også prioriteres i, hvorledes der skal vikardækkes. 

Arbejdsgruppen, Sofie og Mette, laver et oplæg til det kommende møde. 

 
01.07 Folkeskolens Kvalitetsprogram (FKP)     

Dialog om emnerne: Digital kommunikation, bevægelse og kompetencedækning i indskolingen 
Arbejdsgrupper nedsættes 
Finn og Christina arbejder med at lave oplæg omkring bevægelse i undervisningen. Der tages 
afsæt i skolens nuværende princippet for bevægelse og mad. 
Julie og Vivi udarbejder udkast til, hvorledes der kan arbejdes i forhold til bortfald af krav om fuld 
kompetencedækning i indskolingen. Der tages afsæt i skolens nuværende princip for 
skemalægning. 

  
 
01.08 Indkomne henvendelser fra forældre 

Forældrehenvendelse med ros til nyansat lærer.  
 
Forældrehenvendelse vedr. elev- og personaletrivsel – herunder mængden af lektioner, der læses 
af vikarer. I samme henvendelse ytres der også ønske om at blive orienteret omkring resultaterne 
fra trivselsundersøgelsen blandt eleverne samt tilsvarende blandt lærerne. Pt. afvikles den 
nationale trivselsundersøgelse blandt eleverne, og der udarbejdes APV blandt medarbejderne i 
faste rul initieret af Kolding Kommune. Der udarbejdes et fælles svar på henvendelsen. 
 

01.09 Evt.  
Stillingsopslag – Julie og Sofie deltager 
 
Kaffemøder – 1. gang afholdes det den 23.maj i forbindelse med ”Åben Skole”. De to 
bestyrelsesmedlemmer vil kunne træffes på skoletorvet i 10-pausen. Julie deltager fra SB’s side 
samt en anden. 
 
Hjemmeside/FB. Der orienteres om, at der kan komme præsentationstekst og billeder på 
hjemmesiden. Det besluttes, at billeder mm. lægges på hjemmesiden – en pr. uge. Tilsvarende 
tekst og billede vil kunne anvendes på FB. 
 



 

 

 

— 

Side 3 

Der er blevet afholdt stiftende generalforsamling i lokalafdeling af Skole og Forældre. 
    

 


